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ZAPISNIK 
3. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

17.12.2014. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  13,00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, T. Tondini, B. Miklić, M. Brakuza, B. Curl, Z. Perić, 
M. Šepić, D. Babić, M. Mauhar i V. Crnković 
Odsutni: D. Mušćo (opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 2. sjednice IO-a 
2. Informacije o sredstvima lovozakupa javnog poziva PGŽ-e 
3. Informacije o Sporazumu Primorsko-goranske županije te LD „Kunić“ Rab, LD „Golub“ 

Kampor i LD „Kuna“ Lopar sa otoka Raba 
4. Informacija o završetku obrazovanja (lovci i lovočuvari) 
5. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 

5.1. Povjerenstvo za lovačka odlikovanja 
5.2. Povjerenstvo za statutarna i pravna pitanja 
5.3. Stručni savjet za obrazovanje i kulturu 
5.4. Izdavački savjet 

     6.   Podjela povelja HLS-a zaslužnim lovcima sa više od 50 godina lovačkog staža 
     7.   Različito 
 

Predsjednik dr. sc. Josip Malnar je pozdravio nazočne, te je dao na glasanje Dnevni red,  
uz dopunu 2. točke o donošenju Odluke o privremenom financiranju Saveza (2.a) i rasprava 
o zajmu iz sredstava fonda za unapređenje lovstva (2.b) koji je s ovim izmjenama 
jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad. 1.  
 

Raspravu o verifikaciji Zapisnika 2. sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  
dr. sc. J. Malnar, koji je jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad. 2. 
 

Ovu točku Dnevnog reda otvorio je predsjednik dr. sc. J. Malnar, koji je ukratko  
informirao sve prisutne o sredstvima lovozakupnina koja je Županija putem javnog 
poziva/natječaja omogućila povrat lovozakupa. Na taj javni poziv javile su se 22 članice 
Saveza te LD „Pramenka“ Orlec. Ugovoreni iznosi sa Županijom su potpisani na 440.000,00 
kuna, a do 10.12. je zaprimljeno sa svom potrebnom dokumentacijom svega 85.000,00 
kuna. Do sada je ovakve natječaje odrađivao sam Savez, a nakon ovog javnog poziva se 
vidi koliki je rad bio potreban da se izvrši povrat lovozakupnina, na koji se mnoge članice 
nisu ni javile, bez obzira što smo i mi, kao Savez, u nekoliko navrata obavijestili sve naše 
članice o raspisanom javnom pozivu. Neiskorištena sredstva se ne mogu prenositi u iduću 
godinu. Predsjednik Saveza je pohvalio LD “Lipov vrh“ Severin - Lukovdol i LD „Jelen“ Čavle, 
koji su iskoristili svaki po 34.000,00 kuna, dok su ostala društva dobila znatno manja 
sredstva. 
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I. Bolonić je napomenuo da se „Orebica“ Krk nije javila na javni poziv, jer je raspisan u  
lošem terminu, te da članice nisu mogle dobiti prave upute, pa su mnoga lovačka 
društva/udruge odustale od natječaja. 

J. Malnar je iznio mišljenje da će Savez na početku sljedeće godine ići sa programom  
s ciljem da se takvi javni pozivi raspišu na vrijeme, kako bi se što više članica prijavilo na 
javne pozive. Napomenuo je da je Savez potpisao ugovor u vrijednosti od 190.000,00 kuna, 
no dostavili smo programe u vrijednosti od 94.00,00 kuna. Ujedno smo zatražili da se rok 
izvršenja pomakne do 31. svibnja, jer neke radove nismo mogli realizirati do kraja ove 
godine. 

M. Mauhar je zaključio da je Županija prekasno raspisala natječaj, te da je LD “Vidra“  
Turke ugovor zaprimila 20.11. ove godine. Iz tog razloga je dokumentaciju za navedena 
sredstva bilo vrlo teško skupiti, te da oni nisu mogli zatražiti veća sredstva, zbog malog 
članstva. Napomenuo je da su i kriteriji bili rigorozni, te da bi participacija Županije trebala 
biti veća u odnosu na lovačka društva. Zaključio je da bi trebali sumirati koja su društva 
proteklih godina dobila više sredstava, a koja manje, te da prioritet na sljedećim javnim 
pozivima ona imaju prednost. 

D. Babić se složio sa konstatacijom u svezi participacije, jer veći zahvati iziskuju više  
sredstava za ulaganje, te da sve treba argumentirati računima, a nema sigurnosti da će sva 
uložena sredstva biti vraćena.  

Z. Perić je spomenuo da se lovačka društva s otoka Raba, iz poznatih razloga, nisu  
mogla javiti na javni poziv, a da su mogli, to bi svakako učinili. 

B. Miklić je podsjetio prisutne da će mnoge članice Saveza sljedeće godine morati  
izraditi nove lovno-gospodarske osnove, pa se pitao hoće li Županija pomoći pri izradi istih u 
sklopu povrata lovozakupnina, kroz subvencije. 

J. Malnar se složio da način propisivanja natječaja možda nije bio pravilan, no sama  
Županija je odredila kriterije na koje Savez nije mogao utjecati. No, primijetio je da pojedina 
društva često od Saveza traže znatna sredstva, a istovremeno im je članarina 300-injak 
kuna, a neka društva imaju članarine i do 2.000,00 kuna. Neka lovačka društva plaćaju male 
lovozakupnine, a fondovi odstrela su veliki. Možda je i to bio jedan od mnogih kriterija 
dobivanja sredstava od Županije. 

I. Bolonić se složio sa konstatacijom da jedan od kriterija treba biti i broj članova  
pojedinog društva, te članarina u samom društvu. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da smo u posljednja dva mandata od 5.000.000,00  
kuna u lovačka društva vratili 4.500.00,00 kuna, te da je to dobra volja Županije i župana koji 
su to omogućili. Zaključio je da Savez može samo predložiti kriterije, da se na što pravedniji 
način sva sredstva vrate u naša lovišta. 

D. Babić je predložio da jedan od najvažnijih kriterija bude visina lovozakupnine, te da  
se odredi postotak od iste koja bi se vratila („koliko ulažeš, toliko i dobiješ“). 

M. Linić je podsjetio da su navedena sredstva namijenjena za županijska, a ne  
državna lovišta. Slaže se da treba Županiji predložiti kriterije kako bi se što lakše i što više 
sredstava proslijedilo u što veći broj naših članica. 

Prijedlog prema Županiji o kriterijima raspisivanja javnih poziva/natječaja je  
jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad. 2a 
 

J. Malnar je predložio da se do održavanja redovne skupštine Lovačkog saveza  
PGŽ-e donese Odluka o privremenom financiranju Saveza za 2015. godinu., tj. da ukupni 
prihodi i izdaci za 2015. godinu planiraju se u alikvotnom dijelu financijskog plana za 2014. 
godinu. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
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Ad. 2b 
 

J. Malnar je pod ovom točkom obavijestio prisutne da su u Savez stigla dva zahtjeva  
o dodjeli zajma iz Fonda za unapređenje lovstva, od LD „Tetrijeb“ Gerovo i LD „Vidra“ Turke. 
Napomenuo je da sredstva iz navedenog fonda trenutno koristi LD „Jelenski jarak“ Vrbovsko, 
te da još imaju zajam od 2 rate (svaka od 10.000,00 kuna), kojeg redovito isplaćuju. 

LD “Tetrijeb“ Gerovo je zatražilo zajam u iznosu od 50.000,00 kn za obnovu lovačke  
kuće Kupićki vrh 1, izradu čeke i hranilice te pokrivanje čeke Mlađe 5. 

LU „Vidra“ Turke zatražila je zajam za novčanu pomoć pri realizaciji  projekta   
izgradnje lovačke kuće, za koju su ishodovali svu potrebnu dokumentaciju te kupili dio 
materijala za izgradnju prve faze objekta. 

M. Mauhar je podsjetio prisutne da je LU „Vidra“ Turke  zasigurno najmlađa i  
najmanja lovačka udruga  na području  Primorsko-goranske Županije, koja je nastala nakon 
razdvajanja LD „Divokoza“ Brod na Kupi - Brod Moravice, koje je  gospodarilo lovištem  što 
se protezalo od mjesta Hrvatsko pa sve do granice Brod Moravica sa tadašnjom općinom 
Vrbovsko. Nakon stvaranja Republike Hrvatske i dolaskom novog zakona o lovstvu te 
formiranja državnih i županijskih lovišta, formiralo se i novo lovište pod nazivom „Kupa“ 
VIII/116,  koje zauzima površinu od 2 100 ha. Slijedom svih tih događanja registrirana je 
nova lovačka udruga pod nazivom „Vidra“ Turke koja preuzima gospodarenje navedenim 
lovištem. Kako je prijašnje LD „Divokoza“ imalo sjedište u Brod Moravicama tako su i 
najvećim dijelom lovno-tehnički objekti kao i lovačka kuća građeni na tom području. Iz tog 
razloga, čitavo ovo vrijeme stvaramo i gradimo kako bi konačno mogli normalno 
funkcionirati. U zadnjih nekoliko godina kupujemo gradilište kako bi mogli krenuti sa toliko 
potrebnim objektom, a to je lovačka kuća skromnih dimenzija koja bi zadovoljila naše osobne 
i svakodnevne potrebe. 

Zaključak Izvršnog odbora je da o tim zamolbama odluči Stručni savjet za  
unapređenje lovstva. 

 
Ad. 3 
 

J. Malnar je izvijestio nazočne da je donesen Sporazum između Primorsko-goranske 
županije te LD „Kunić“ Rab, LD „Golub“ Kampor i LD „Kuna“ Lopar sa otoka Raba, u kojem 
je predloženo da temeljem tog sporazuma lovište VIII/102 - "Rab" vodi povjerenstvo u 
sastavu od 11 članova (po 2 člana iz sva tri navedena društva, predstavnik Lovačkog saveza 
PGŽ-e, pročelnik upravnog odjela, predstavnik grada Raba, predstavnik općine Lopar i 
Vlatko Skorup, kao osoba koja je zadužena za provođenje lovno-gospodarske osnove). 

Jedino pravno rješenje je da se ide u natječaj, jer po tom sporazumu se ne može  
zaključiti kome ide navedeno lovište. Zaključio je, da se, na žalost, lovci s otoka Raba ne 
žele dogovoriti. 

Z. Perić je izvijestio prisutne da su pokušali dogovoriti sastanak sa članovima LD  
„Kunić“ Rab, ali da do toga nije došlo. Napomenuo je da će pokušati dogovoriti novi 
sastanak sa članovima LD „Kunić“ Rab do kraja godine, u nadi da će se ovaj problem, koji 
već dugo traje, riješiti na zadovoljstvo svih lovaca s otoka Raba. 

M. Brakuza se pitao iz kojih razloga se lovačka društva s otoka Raba ne mogu  
dogovoriti, jer LD „Košutnjak“ N. Vinodolski i LD „Vepar“ Bribir zajedno funkcioniraju 
besprijekorno. 

J. Malnar se nadovezao da i lovačka društva na otoku Krku funkcioniraju vrlo dobro,  
te da lovačka društva s otoka Raba trebala slijediti njihov način suradnje. Podsjetio je 
prisutne da je Savez puno puta održao sastanke sa predstavnicima društava s ciljem 
rješavanja problema, no oni su se na naše prijedloge oglušili ili ih nisu željeli prihvatiti. 

Izvršni odbor Lovačkog saveza PGŽ-e jednoglasno podržava nastojanje Županije  
da se riješi problem, te apelira da lovačka društva s otoka Raba postignu dogovor. 
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Ad. 4 
 

T. Tondini je izvjesio prisutne o obrazovanju kadrova u lovstvu. Na prvom roku  
održanom 15. i 16.11.2014. godine, od 48 prijavljenih kandidata, pristupilo je njih 40 i svi su 
položili lovački ispit. Istovremeno se održao ispit za lovočuvare, od 5 prijavljenih kandidata 
pristupilo je njih 4, te su svi stekli zvanje lovočuvar. 

Drugi rok održan je 6.12.2014. godine, od 14 prijavljenih kandidata, pristupilo je njih  
12 te uspješno položilo ispit za lovca te 1 kandidat za zvanje lovočuvar, koji je također 
položio ispit. 

Osposobljavanje kandidata za ocjenjivača trofeja planira se održati krajem siječnja  
2015.-e u trajanju od 60 sati. 
 
Ad. 5. 
Ad. 5.1. 
 

Predsjednik Povjerenstva za lovačka odlikovanja M. Linić informirao je članove IO-a o  
dodijeljenim lovačkim odlikovanjima. Zahtjev za redovna lovačka odlikovanja podnijelo je 5 
lovačkih društava, te je podijeljeno 6 lovačkih odlikovanja I. reda, 9 lovačkih odlikovanja II. 
reda, te 25 lovačkih odlikovanja III. reda. 
 
REDOVNA ODLIKOVANJA: 

Red. 
br. 

LOVAČKO 
DUŠTVO 

V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

1. „OREBICA“ KRK 

1. Ivan Kirinčić 
2. Petar Prpić 
3. Nikola Dujmović 
4. Radoslav Žic 

1. Ivan Kosić 
2. Edo terzić 
3. Zdravko Brozić 
4. Bruno Požega 
5. Ratko Baljak 

1. Hrvoje Dragoslavić 
2. Alen Bilen 
3. Boris Latinović 
4. Marijan Kosić 
5. Antun Jurina 
6. Vladimir Lužina 
7. Anton Jurković 
8. Josip Mršić 
9. Željko Maršić 
10. Mladen Martinčić 
11.Stanislav Radivoj 
12. Hrvoje Pavan 

2. 
„KAMENJARKA“  
KUKULJANOVO-
ŠKRLJEVO 

  

1. Jovan Drača 
2. Nedeljko Buneta 
3. Ivica Čargonja 
4. Ivo Dvornik 
 

3. „LANE“  
 OPATIJA 

1. Nikola 
Krivokuća 
2. Josip Šepić 

1. Darko Kožul 
2. Ivan Špiljak 
3. Stjepan Kršić 

1. Vukašin Kalafatović 
2. Mato Arlović 
3. Čedomir Korić 

4. 
„DIVOKOZA“  
 BROD NA KUPI  

1. Darko Šneler 
 

1. Vinko Beljan 
 

5. 
„LIPOV VRH“  
 SEVERIN - 
LUKOVDOL 

  

1. Jure Pavlinić 
2. Damir Krizmanić 
3. Nikola Pavlinić 
4. Ivica Krajačić 
5. Emil Mihelčić 
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Kako će se uskoro obilježiti 20. godišnjica Lovačkog Saveza Primorsko 
goranske županije, povjerenstvo je jednoglasno odlučilo da se aktivnim članovima Saveza 
dodjele plakete HLS-a, LS PGŽ-e i odlikovanja, tj. kako slijedi: 
 

R. 
br. 

P L A K E T E    H L S - a: 

BRONČANA SREBRNA ZLATNA 

1. 

1. Lempl Gerhard  
2. Linić Marinko 
3. Mušćo Dušan 
4. Bolonić Ivan 
5. Miklić Boris ml. 
6. Tondini Tihomir 
7. Šepić Milorad 

1. Grad Rijeka - 

 
 

R. 
br. P L A K E T E    L S   P G Ž - e: 

2. 

1. Komadina Zlatko 
2. Tulić Berislav 
3. Babić Damir 
4. Brakuza Miroslav 
5. Perić Zdenko 
6. Janeš Krešimir 
7. O´Brien Sclaunich 
8. Kovačić Predrag 
9. Bolonić Anton 
10. Guttman Aleksandar 
11. Babić Anton 
12. Sušnik Herman 
13. Vujić Vidoje 
14. Arh Siniša 
15. Parčić Miljenko 
16. Tomac Dragutin 
17. Arh Antun 
18. Džaja Antun 
19. Prokopović Damir 
20. Lučić Zrinjko 
21. Herceg Robert 
22. Rukavina Milan 
23. Grgurić Miroslav 
24. Grubišić Tihomil 
25. Tomac Dragutin 
26. Kovač Branko 
27. Tus Darko 
28. Gašparac Miroslav  
29. Fućak Toni 
30. Pavelić Zlatko 
31. Gašparac Boris 
32. Hobar Duško 
33. Šoić Ante 
34. Rudan Franjo 
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Red. 
br.  

V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

3. LS PGŽ:  

1. Mauhar Mladen 
2. Crnković Valter 
3. Vukas Bernard 
4. Štemberger Anton 
5. Majnarić Dario 
6. Švob Dejan 
7. Dujmović Nikola 
8. Grlaš Ranko 
 

1. Curl Branimir 
2. Tomljenović Frane 
3. Kleković Igor 
4. Starčević Slavko  
5. Žunić Ivica 
6. Kapor Bruno 

1. Uremović Igor 
2. Mulc Boris 
3. Andreanszky 

Tibor 

 
Na temelju dopisa Hrvatskog lovačkog saveza, Povjerenstvo je donijelo odluku da se  

zlatno odlikovanje s likom Sv. Huberta dodijeli Alojziju Frkoviću, koji je svojim radom znatno  
pridonio na unapređenju lovstva u Lovačkom savezu Primorsko-goranske županije, te kao 
članom lovačkog društva „Srnjak“ Fužine - Lokve. U više mandata bio je predsjednik i član 
raznih komisija i povjerenstava. U posljednjem mandatu obnašao je dužnost predsjednika 
Povjerenstva za zaštitu ugroženih vrsta životinja i ekologiju. 

Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Ad. 5.2. 
 

B. Marković dao je kratki osvrt sa sjednice Povjerenstva za statutarna i pravna pitanja  
na primjenu novog Zakona o udrugama, gdje su udruge dužne uskladiti svoje statute sa 
sadašnjim Zakonom o udrugama i podnijeti zahtjev za upis promjena nadležnom uredu, sve 
zaključno do 1. listopada 2015. godine. Nakon rasprave o novom Zakonu o udrugama, 
članovi povjerenstva su predložili da se predstavnici svih  društava/udruga Lovačkog saveza 
Primorsko goranske županije sastanu te zajednički usklade statute sa Statutom Lovačkog 
saveza Primorsko-goranske županije. Ovaj prijedlog dali su na prihvaćanje Izvršnom odboru 
Saveza. 

J. Malnar je predložio da sve članice mogu kontaktirati članove Povjerenstva za  
statutarna i pravna pitanja, ukoliko im je potrebna pomoć kako bi na vrijeme uskladili svoje 
statute. 

I. Bolonić je napomenuo da bi to povjerenstvo trebalo dati naputke što bi lovačka  
društva/udruge obavezno trebale promijeniti. 
 
Ad. 5.3. 
 

O izobrazbi predavača o prvom pregledu odstrijeljene divljači izvjestio je T. Tondini. 8.  
rujna 2014. godine na sajamskom prostoru Bjelovarskog sajma u Gudovcu održano je 
preliminarno predavanje predavačima iz svih Lovačkih saveza županija koji će educirati 
buduće pregledavače. Kako bi se upoznali s materijom u skladu s novoizašlim Pravilnikom o 
osposobljavanju lovaca za prvi pregled odstrijeljene divljači namijenjene stavljanu na tržište 
presjek materije budućih predavanja kao i stavke Pravilnika iznio je prof. dr. sc. Tihomir 
Florijančić. Svrhu i namjenu kao i kontinuitet budućih predavanja za osposobljavanje lovaca 
za prvi pregled odstrijeljene divljači pojasnio je tajnik Hrvatskog lovačkog saveza Ivica 
Budor. Predavanju su uz buduće predavače nazočili i Marko Tomljanović, načelnik sektora 
lovstva i Dunja Đurinac, voditeljica Službe za praćenje i razvoj lovstva i SLE te Dragutin 
Premzl i Krešimir Kralj iz Uprave za veterinarstvo i sigurnost hrane Ministarstva 
Poljoprivrede. Kratke upute o primjeni pravilnika iznio je i Mladen Salajster državni lovni 
inspektor. Ovaj, uvodni dio, završen je uz pitanja i razgovor o sadržaju Pravilnika kao i 
važnim stavkama budućih  predavanja. Prva predavanja i ispiti za pregledavače divljači 
očekuje se u vrlo skoro vrijeme s obzirom da je sezona već započela. 

Važno je znati da je prvi pregled odstrijeljene divljači obavezan za svu divljač koja se  



 7

stavlja na tržište. 
Treba apelirati na sve članice da u što skorijem vremenu dostave podatke o  

kandidatima kako bi se i taj seminar održao na vrijeme. 
J. Malnar je pripomenuo da trebamo riješiti pitanje rogista, te prikupiti informacije o  

njihovim aktivnostima i mogućem pomlađivanju. 
 
Ad. 5.4. 
 

Predsjednik Izdavačkog savjeta B. Miklić je otvorio ovu točku te ukratko informirao  
prisutne o zaključcima sa sjednice IS-a, čije je stajalište da tekst u monografiji mora biti u što 
pozitivnijem duhu, sa manje tablica i grafova, u kojima bi se čitatelji mogli pogubiti, te da 
osobne osvrte i komentare autora nije potrebno iznositi u monografiji. 

Zaključak Savjeta je da je potrebna dorada, jer je pisana kao skup podataka, te da bi  
autoru trebalo dati još vremena koje nije ograničavajući faktor, pogotovo iz razloga što je 20 
godina jedan hvalevrijedan jubilej. 

Apelirao je da se materijal monografije ne prosljeđuju van Izdavačkog savjeta, zbog  
autorskih prava autora. Na prošloj sjednici naknada za fotografije sukladno odluci Izvršnog 
odbora nije moguća, iz razloga jer sredstva nisu osigurana. 

J. Malnar je izjavio da od autora monografije nije dobio nikakve informacije o  
prihvaćanju sugestija od Izvršnog odbora i Izdavačkog savjeta. 

T. Tondini je pripomenuo da u monografiji nedostaje lovačkog štiva, te da bi autor A.  
Šoić pristao na koautorstvo s nekim tko bi riješio to pitanje. 

B. Miklić je preuzeo zadatak da će sazvati sjednicu Izdavačkog savjeta kako bi sa A.  
Šoićem postigli konačni dogovor. 
 
Ad. 6. 
 

O podjeli povelja HLS-a zaslužnim lovcima sa više od 50 godina lovačkog staža  
izvijestio je M. Linić, koja će se održati nakon ove sjednice Izvršnog odbora. Na temelju 
prikupljenih podataka od lovačkih društava, podijeliti će se 78 povelja zaslužnim lovcima za 
50 - godišnje članstvo i vjernost, te unapređenju lovstva u cjelini. 
 
Ad. 7. 
 

V. Crnković je izjavio da će u skoro vrijeme sazvati sjednicu Povjerenstva za unos  
divljači i ostale ugrožene vrste, mada je sa članovima povjerenstava razmijenio mišljenja o 
radu samog povjerenstva, sa naglaskom o repopulaciji tetrijeba gluhana u Gorskom kotaru 
te unos muflona u lovišta koje gospodare tom vrstom. 

M. Šepić se osvrnuo na pismo D. Šantića o načinu odabira natjecatelja Lovačkog  
saveza PGŽ-e za državno prvenstvo. HLS je novim pravilima odredio da na natjecanju 2014. 
nastupa ekipa svakog LS-a od 6 članova i da oni pucaju jednu seriju od 25 meta u lovačkom 
trapu i 25 meta u lovačkom parkuru. Zbog toga smo morali od dva natjecanja izabrati 6 
strijelaca koji će nastupiti na prvenstvu HLS-a u Bzenici 26. i 27.09.2014. godine. 
     Članovi povjerenstva su se jednoglasno složili da se lovcima prema redoslijedu na tablici 
u trapu i parkuru dodijele bodovi od 29 do 1 od prvog do 29. mjesta. Zbrajanjem bodova iz 
tablice trapa i parkura dobio se popis prvih 6 lovaca koji će nastupiti na prvenstvu HLS u 
Bzenici. To su bili: Vladimir Babić, ukupno 58 bodova, Bruno Kapor, Milorad Šepić i Anđelko 
Cuculić 46 bodova, Damir Babić 43 boda i Mladen Superina 37 bodova. Zaključio je da 
prigovor D. Šantića nema osnove. 

J. Malnar je pripomenuo da se moramo držati propisanih pravila, te da svojim radom  
povjerenstvo za lovno streljaštvo radi na promociji istog. 

B. Miklić je informirao prisutne da se održalo predavanje orintologa o flori i fauni na  
području Vinodola, da je odaziv lovaca bio vrlo velik (oko 300-injak), te da je diskusija bila 
vrlo interesantna gdje smo se predstavili i kao zaštitari prirode. 

M. Brakuza je dao informaciju o pojavi medvjeda na području Vinodola, te da su  
obavijestili sve nadležne službe te zatražili interventni odstrel. 

Predloženo je da se A. Frkovića uvrsti kao člana u Povjerenstvo za unos  
divljači i ostale ugrožene vrste, koji je jednoglasno prihvaćen. 
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Kako nemamo odobren odstrel vuka, zbog nepraćenju tragova u snijegu i bilježenja  

opažanja znakova prisutnosti vuka, iz resornog ministarstva su nam predložili da u ime 
Saveza odredimo koordinatora koji bi vodio navedene aktivnosti na području i u lovištima 
Primorsko-goranske županije. J. Malnar je predložio da koordinator bude Miroslav Gašparac. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

J. Malnar je na kraju pohvalio lovce LD „Orebica“ Krk, koji su od 26.10. do  
09.11.2014. godine u prostorima Galerije „Lapidarij“ u Omišlju organizirali respektabilnu 2. 
izložbu lovstva otoka Krka pod nazivom „Blago zlatnog otoka“. 
 

 
Sastanak je završio oko 15,00 sati. 

 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


